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Inleiding 
Per brief van 13 februari 2025 hebben Kitty Schmidt (Deventer Sociaal), Lida 
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echtscheiding en het tekort aan opvangmogelijkheden. Bijgaand treft u de 
beantwoording aan. 
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Gemeente Deventer
College van B&W
Postbus 5000
7400 GC Deventer

Deventer, 13 februari 2025

Betreft: Schriftelijke vragen ex. Artikel 46 RvO
Onderwerp: Huisvesting bij echtscheiding en het tekort aan opvangmogelijkheden

Geacht college van Burgemeester en Wethouders,

Echtscheidingen en relatiebreuken kunnen een grote impact hebben op de betrokkenen, zeker
wanneer huisvesting een probleem wordt. In een tijd waarin de druk op de woningmarkt en de
arbeidsmarkt hoog is, is het van groot belang dat mensen in een kwetsbare situatie de rust en
stabiliteit krijgen die nodig is om hun leven opnieuw op te bouwen. In Deventer zijn echter maar
weinig opvangmogelijkheden voor tijdelijk huisvestingsproblemen bij echtscheidingen, terwijl in
andere gemeentes relatief meer aanbod is. Dit gebrek aan opvangplekken kan bijdragen aan
stress en verdere problemen, zowel sociaal als economisch. Een tekort aan opvangplekken kan
ook leiden tot grotere uitgaven bij bijvoorbeeld de jeugdzorg. Dit leidt tot de volgende schriftelijke
vragen:

1. Bent u bekend met het initiatief van Parenthouse?

2. We hebben begrepen dat de Voor Elkaar-teams regelmatig doorverwijzen naar het
aanbod van Parenthouse. Zijn er via deze teams bij u ook signalen binnengekomen dat er
hier problemen zijn met het beschikbare aanbod?

3. Hoe vaak is er bij een doorverwijzing door het Voor Elkaar-team succesvol een plek
geregeld, en hoe vaak niet? Graag ook in percentages.

4. Als we niet naar Parenthouse doorverwijzen, naar welke alternatieven verwijzen we dan
door? En hoeveel plekken in totaal hebben we in Deventer structureel voor deze
doelgroep?

5. Aangezien Parenthouse maar beperkt plek heeft en vaak nee moet zeggen, heeft u een
beeld van hoeveel mensen nu geen huisvesting of time-out plek kunnen krijgen die rust in
huis nodig hebben i.v.m. een relatiebreuk en/of echtscheiding? Zo nee, waarom niet?

6. Wat is het college bereid om op zeer korte termijn al te faciliteren op dit vraagstuk? In
hoeverre kan het initiatief ‘Onder de Pannen’ hier bij helpen?

7. Klopt het dat de gemeente bezig is om een nieuwe start te maken met een relatiedesk of
anderszins beleid om inwoners te informeren of op weg te helpen bij vechtscheidingen of
problematische relatie(breuken)? Zo ja, wat is dan de status en planning hiervan? En bij
welke onderdelen van de gemeente wordt dit belegd?

8. Hoe staat het de gemeentelijke beleidsontwikkeling of aanpak rondom het voorlichten of
helpen van inwoners die kampen met echtscheidingsproblematiek?

9. Wat gaat het college doen om dit probleem op de lange termijn aan te pakken?

Wij zien uw beantwoording, met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Kitty Schmidt (Deventer Sociaal), Lida Zegel (GroenLinks), Arie de Niet & Henrike Nijman
(ChristenUnie), Tanja Eekhuis (PvdA), Christian Kamphuis (Deventer Belang), Aranka Schippers
(DeventerNU), Ahmet Kaya (Denk), Louise Trompert (Gemeentebelang), Ad van der Linde (CDA)
& Rik van Wijk (D66), Eva Sipman (VVD)



Geachte dames en heren,

In uw brief van 13 februari jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over huisvesting bij
echtscheiding en het tekort aan opvangmogelijkheden. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1

Bent u bekend met het initiatief van Parenthouse?

Antwoord

Ons college is bekend met het initiatief Parenthouse.

Vraag 2

We hebben begrepen dat de Voor Elkaar-teams regelmatig doorverwijzen naar het aanbod van Parenthouse.
Zijn er via deze teams bij u ook signalen binnengekomen dat er hier problemen zijn met het beschikbare
aanbod?

Antwoord

De Voor Elkaar Teams (VET) zijn bekend met en hebben goed contact met deze organisatie.

Er zijn bij de VET teams geen signalen dat er problemen zijn met het beschikbaar aanbod.

Vraag 3

Hoe vaak is er bij een doorverwijzing door het Voor Elkaar-team succesvol een plek geregeld, en hoe vaak
niet? Graag ook in percentages.

Antwoord

Het aantal doorverwijzingen naar Parenthouse wordt niet bijgehouden (dat wordt ook niet gedaan bij ander
aanbod in de gemeente). Een grove schatting van het aantal doorverwijzingen in 2024 bedraagt 15.

Het komt voor dat mensen geen gebruik kunnen maken van het aanbod, redenen daarvoor zijn bijv. contra-
indicatie i.v.m. verslaving, financiële redenen.

Vraag 4

Als we niet naar Parenthouse doorverwijzen, naar welke alternatieven verwijzen we dan door? En hoeveel
plekken in totaal hebben we in Deventer structureel voor deze doelgroep?

Grote Kerkhof 1
Postbus 5000
7400 GC Deventer

14 0570

Aan de fracties van diverse politieke partijen
t.a.v.
K. Schmidt-Versteeg (Deventer Sociaal), A.H. Zegel-van Tiel
(GroenLinks), A.C. de Niet (ChristenUnie), T.M. Eekhuis (PvdA),
C. Kamphuis (Deventer Belang), E.B. van den Nieuwenhof (DeventerNU),
A. Kaya (Denk), L.J.A. Trompert (Gemeentebelang), A.J.G.M. van der
Linde (CDA), R. van Wijk (D66) en E.M.L. Sipman (VVD)

Interne Post

telefoon

direct telefoonnummer

gemeente@deventer.nl
e-mail

2025-146 18 maart 2025
kenmerk uw referentie datum

S. van der Putt Schriftelijke vragen ex art 46 RvO
contactpersoon onderwerp



Antwoord

Vanuit de VET teams wordt aan mensen in een scheiding altijd benoemd de urgentie regeling via Woonkeus.
Deze is aan strenge voorwaarden verbonden (o.a. niet te lange inschrijfduur, bewijs van scheiding middels
officiële papieren, ouderschapsplan waaruit blijkt dat de ouder grootste deel van de zorg voor evt. kind(eren)
moet hebben).

Het VET team geeft aan mensen in scheiding de volgende mogelijkheden mee:

- een lijst van alle woningbouwverenigingen, verhuurders

- reageren op woningen die worden verloot

- optie van huis kopen

- tijdelijke onderhuren

- crisisopvang

- buiten de gemeente Deventer zoeken

- vragen naar mogelijkheden in het netwerk

- noemen de optie Bird nesting

Er is geen zicht op het totaal aantal plekken voor deze doelgroep.

Hierbij wordt opgemerkt dat het lijkt dat het voor mannen lastiger is om in aanmerking te komen voor een
plaats in een Parentshouse of urgentie. En dat Parenthouse door bepaalde groepen inwoners in
scheidingssituaties als duur wordt ervaren.

Vraag 5

Aangezien Parenthouse maar beperkt plek heeft en vaak nee moet zeggen, heeft u een beeld van hoeveel
mensen nu geen huisvesting of time-out plek kunnen krijgen die rust in huis nodig hebben i.v.m. een
relatiebreuk en/of echtscheiding? Zo nee, waarom niet?

Antwoord

Wij hebben geen beeld van het aantal mensen die geen huisvesting hebben of time-out plek nodig hebben.

De reden is dat niet alle mensen die in deze situatie verkeren zich melden bij het VET team of een andere
gemeentelijke toegang.

Vraag 6

Wat is het college bereid om op zeer korte termijn al te faciliteren op dit vraagstuk? In hoeverre kan het
initiatief ‘Onder de Pannen’ hierbij helpen?

Antwoord

Het college heeft in de raadsmededeling 2024-466 aangegeven het concept ‘Onder de Pannen’ te
onderschrijven en hiervoor een pilot op te starten. Onder de Pannen kan faciliteren in het
huisvestingsvraagstuk van gescheiden ouders, wel is dit enkel bedoeld voor de huisvesting van individuele
personen.

Vraag 7

Klopt het dat de gemeente bezig is om een nieuwe start te maken met een relatiedesk of anderszins beleid
om inwoners te informeren of op weg te helpen bij vechtscheidingen of problematische relatie(breuken)?

Zo ja, wat is dan de status en planning hiervan? En bij welke onderdelen van de gemeente wordt dit belegd?

Antwoord

Het klopt dat we op dit moment bezig zijn met de doorontwikkeling van de zgn. relatiedesk.

Op de gemeentelijke website is de basisinformatie te vinden die inwoners kunnen gebruiken wanneer ze in
een scheidingssituatie verkeren of die willen voorkomen. Op deze pagina is ook een mailadres vermeld waar
vragen rondom scheidingsproblematiek kunnen worden gesteld.

De bedoeling is dat voor aanstaande zomervakantie de doorontwikkeling is afgerond. De relatiedesk wordt
nog breder bekend gemaakt bij inwoners en professionals in Deventer. En de samenwerking tussen Jeugd –
WMO – Juridisch Loket op dit onderwerp wordt versterkt, o.a. door het inrichten van leertuinen voor
professionals.



Vraag 8

Hoe staat het de gemeentelijke beleidsontwikkeling of aanpak rondom het voorlichten of helpen van inwoners
die kampen met echtscheidingsproblematiek?

Antwoord

De gemeentelijke informatiepagina over het thema biedt (online) basisinformatie over het onderwerp
scheiden. Via deze pagina kan gemaild worden naar het gemeentelijke mailadres relatiedesk. Dit mailadres
wordt bemenst door TTJ, die vragen beantwoordt, oppakt of doorgeleidt naar andere professionals.

Via deze webpagina kunnen inwoners, zowel volwassenen als kinderen, doorklikken naar websites van o.a.
Villa Pinedo.

Vraag 9

Wat gaat het college doen om dit probleem op de lange termijn aan te pakken?

Antwoord

Ons college kan niet het aantal scheidingssituaties verminderen. Ons college zet in op flankerend beleid voor
ouders in scheidingssituaties waardoor jeugdigen in onze gemeente zo weinig mogelijk last ervaren van de
situatie waarin zij en hun ouders zitten.

Dit doen we door de relatiedesk door te ontwikkelen en breed bekend te maken onder professionals in
Deventer

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König


